
Interpelácie a dopyty poslancov z MsZ v Banskej Štiavnici, 
konaného dňa 18. 10. 2023  v zasadacej miestnosti radnice 

 

Mgr. V. Göndöčová:  

- požiadala o informáciu, resp. oznámenie, či je uzatvorená zmluva o nájme na dočasné 

využitie pozemku parc. C-KN č. 2463, k. ú. Banská Štiavnica, na časti ktorej je zriadený 

stavebný dvor v súvislosti s výstavbou apartmánového domu HANDEL na ul. Klinger. Ak 

áno, žiada o jej zverejnenie.  

 JUDr. E. Jaďuďová – Na túto interpeláciu bola daná písomná odpoveď na základe 

žiadosti o poskytnutie informácie p. poslankyne dňa 7. 11. 2023  

- Komisia pamätihodností mesta – požaduje o prerokovanie schválených návrhov 

Uznesením Komisie pre pamätihodnosti mesta Banská Štiavnica č. 1/2023 (zverejnená na 

stránke mesta Banská Štiavnica). 

A:S ú h l a s í so zaradením Zvonice evanjelickej cirkvi a. v. do zoznamu pamätihodností 

mesta, za predpokladu vyjasnenia vlastníckych vzťahov a zabezpečení súhlasu majiteľa. 

B:Ž i a d a MsZ o prerokovanie schválených návrhov na pamätihodnosti Mesta z rokov 

2017-2020 a revíziu VZN o pamätihodnostiach mesta. 

Uznesenia KPPM: 3/2017 A (Pavol Všudyslav Ollík), 1/2018 B (Truchlík), 1/2018 C 

(Ocsovszky), 1/2019 A (Pamätná tabuľa Počúvadlianskej výpustnej štôlne), 1/2020 F 

(Pamätné miesto založenia lesníckeho školstva), 3/2017 B Adopcia hrobu Pavla 

Všudyslava 

Ollika OZ Spolok priateľov cestovateľa Samuela Šikeťa (z Pukanca) a návrh VZN 

o pamätihodnostiach 

 Mgr. P. Chytil – materiál bude predložený na rokovanie MsZ v roku 2024 

- premiestnenie parkomatu v zmysle PD – parkovisko pod Novým zámkom. 

 Mgr. N. Babiaková – rieši sa to, bude do premiestnené do jarných mesiacov 2024, je 

to uvedené v minulých interpeláciách.   

 JUDr. G. Volf – Parkovací automat na Novozámockej ulici podľa pamiatkového 

úradu nesprávne osadený pri stene kostola Frauenberg na parkovisku č. 1 bude 

preložený firmou MEBR v spolupráci s dodávateľkou firmou EMCARD zo Žiliny do 

10. 11. 2023 vedľa prístupovej vjazdovej MK priamo na parkovisku, kde bude dobre 

viditeľný  každému vodičovi parkujúcemu na parkovisku č. 1. 

   

Š. Mičura: – pošle písomne 

- požiadal kolegov poslancov o ústretovosť voči zamestnancom MsÚ a prehodnotenie 

možnosti začatia rokovaní MsZ v dopoludňajších hodinách, po roku skúseností vidno, že zo 

strany občanov je minimálny záujem o účasť na rokovaniach.  

 Mgr. N. Babiaková – zamestnancov MsÚ si zastane, je pravda že majú veľa 

pracovných povinností, veľakrát pracujú aj po pracovnej dobe (covid, voľby). 

 

JUDr. D. Lukačko: 

 – na Ul. Václavekovej je nasypaný makadam, nie je to dobré riešenie,  zle sa tam chodí.  

 Mgr. N. Babiaková – najlepším riešením by bol chodník zo zatrávňovacích panelov s 

medzistupňami, cesta je vo svahu.  

 JUDr. G. Volf – Na konci ul. Václavekovej  bol vysprávkovaný vymytý chodník cez 

krovinatý porast popri plotoch tam bývajúcich občanov čistým makadamom, po 

ktorom sa údajne niektorým občanom zle chodí. Z uvedeného dôvodu bude povrch 

tohto chodníka opätovne vysprávkovaný drobnejšou štrkodrvou – následne 

zavibrovaný, aby povrch chodníka v kopcovitom teréne bol schodnejší.  

 



 

Mgr. M. Pál: 

 – zaslal podnet od občana: 

Či by bolo možné dať na cintorín Lazaret, Evanjelický a Frauenberg ku vstupným bránam 2 

"kuka nádoby" na odpad, ako je to aj riešené v Panskom cintoríne za Piargskou bránou. 

Dôvod je veľmi prostý, všade okolo týchto vstupov na každom cintoríne sa celoročne kopí 

odpad, keďže všetky veľké kontajnery sa presunuli až pod Nový zámok a v okolí týchto 

spomenutých cintorínov úplne chýbajú, väčšina návštevníkov ani len netuší, že tam sú a za 

druhé, veľmi málo ľudí tam chodí zaniesť odpad a vo väčšine prípadov končí pri plotoch a v  

kútoch spomínaných cintorínov (foto v prílohe). Je to len zbytočná starosť pre tých, čo to tam 

musia potom prácne zbierať a odvážať a vyzerá to tam hrozne, keď pri okrajoch cintorínov sú 

nahádzané tašky s odpadom, umelé kahance a rôzny bioodpad. Je to len maličkosť, ale 

výrazne by to pomohlo k estetike miesta posledného odpočinku. 

 Ing. M. Filjač - na evanjelickom cintoríne a cintoríne Lazaret nie je prístup 

technikou, z toho dôvodu treba nosiť odpad do zberných nádob mimo. O tom informuje 

občanov oznam umiestnený na bráne cintorína. Na cintoríne Frauenbeg pri vchode zberná 

nádoba je. Pokúsime sa umiestniť nádoby z vonku cintorína, aby sa mohla použiť zvozová 

technika na odvoz smetí. 

 

 
 


